

Circular

تعميم

<p>To : All Hotels Establishment within Trakhees Jurisdiction.</p> <p>From : Department of Planning and Development - Trakhees</p> <p>Subject : Temporary Closure of all Entertainment Activities, Fitness and Health Centres</p> <p>Date : 22- March- 2020</p>	<p>إلى : المنشآت الفندقية في مناطق تراخيص.</p> <p>من : دائرة التخطيط و التطوير- تراخيص.</p> <p>الموضوع : إغلاق مؤقت لكافة الأنشطة الترفيهية و الصحية و اللياقة البدنية.</p> <p>التاريخ: 22- مارس- 2020</p>
<p>Department of Planning and Development Trakhees is pleased to extend its regards and wishes you all the best.</p> <p>In line with Dubai Government Precautionary measures to ensure the health and safety of its residents and visitors; Department of Planning and Development Trakhees notifies all hotels establishment to temporarily close spa, wellness facilities, cinemas, amusement parks, theme parks, playgrounds, electronic games, fitness clubs, kids clubs, and spring camps with immediate effect from today till end of March 2020.</p> <p>Trakhees will continuously evaluate the situation in coordination with health authorities.</p> <p>Appreciate your cooperation and value your efforts as major partners aimed at serving the public interest and protecting health and safety of society.</p> <p>For more information, please communicate with Trakhees:</p> <p>Email: Customer.relationship@trk.pcfc.ae,</p>	<p>بدايةً تهديكم دائرة التخطيط و التطوير- تراخيص أطيب تحياتها و تمنياتها لكم بدوام التقدم و الازدهار.</p> <p>تماشياً مع التدابير الاحترازية لحكومة دبي لضمان صحة و سلامة سكانها و زوارها، توجه دائرة التخطيط و التطوير- تراخيص بالإغلاق المؤقت لمرافق الاستجمام الصحية و دور السينما و حدائق الملاهي و صالات الألعاب الترفيهية و الإلكترونية و أندية اللياقة البدنية و نوادي الأطفال و معسكرات الربيع للتوقف عن تقديم خدماتها و أنشطتهم للجمهور بصورة فورية من تاريخ إصدار هذا التعميم و حتى نهاية شهر مارس 2020.</p> <p>و ستقوم الدائرة بشكل مستمر بتقييم الوضع المستجد و ذلك بالتنسيق مع السلطات الصحية.</p> <p>نقدر تعاونكم الدائم و نثمن جهودكم كشركاء رئيسيين و التي تهدف لخدمة الصالح العام و حماية سلامة و صحة المجتمع.</p> <p>لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع تراخيص:</p> <p>بريد الكتروني: Customer.relationship@trk.pcfc.ae</p>

Omar AlHamli

Executive Director-Licensing Department

Department of Planning and Development - Trakhees

عمر الهاملي

المدير التنفيذي- قسم التراخيص

دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص